
جام جهانی فوتبال/تقابل یوزهای
ایرانــی بــا شیرهــای انگلیــس؛

امروز ساعت 16:30
به گزارش صدای تجارت، احسان احمدی– سرمربی تیم های ملی ایران و

انگلیس پیش از بازی امروز سخنانی را مطرح کردند.

کارلوس کی روش سرمربی تیم ملی ایران:

هدف ما این است که بازی به بازی پیش برویم. در هر بازی به دنبال
برد هستیم تا هواداران را خوشحال کنیم. بازی به بازی توقع ما این
است. امروز بازی کارمان مقابل انگلیس مشکل است اما بعد از بعد از
بازی دوم امیدواریم مقابل آمریکا به اندازه کافی امتیاز بگیریم

که بتوانیم به دور بعدی برویم. این آرزو و رویای ما است.

می خواهیم اطمینان خاطر داشته باشیم. باید طوری بازی کنیم که این
احساس و خواسته را در فکرمان داشته باشیم. چه بگویم که مردم در
مورد انگلستان نمیدانند؟ یکی از بهترین تیمهای دنیا است. مدعی
بسیاری جدی است. تلاش میکنیم این تیم را شکست بدهیم. استعدادهای
زیادی در این تیم حضور دارند. مربی دارند که چندسال است بازیکنان
را میشناسد. در جام جهانی قبلی موقعیت خیلی خوبی داشتند و در
اروپا هم به فینال رسیدند. باید خودمان را به سطح آنها برسانیم
تا بازی خوبی به نمایش بگذاریم و بدانیم در بازی چه میخواهیم
انجام بدهیم. هدف ما این است که در هر دقیقه، خوب بازی کنیم.

بازی با انگلیس مهمترین بازی زندگی ما است. بعد از آن بازی بعدی
خواهد بود. بازی بعدی همیشه مهمترین بازی برای ما، زندگی یک مربی
و بازیکنان است. همچنین یک فرصت فوق العاده و بی نظیری برای ما
است. اولین بار است که این فرصت را دارم که مقابل تیم انگلیس
بازی کنیم. بازی با این تیم برای بازیکنان ما سحرآمیز و فرصتی بی
نظیر است. بازی با انگلیس را غیر ممکن است در تقویم خودمان داشته
باشیم مگر اینکه به جام جهانی برسیم. برای من و به خصوص بازیکنان

مثل یک رویایی است که در زندگی اتفاق میافتد.

از زمانی که بچه بودند به فوتبال انگلستان در تلویزیون نگاه
میکردند. فردا این فرصت را دارند که مقابل آنهابازی کنند و این
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بازیکنان را ببینند. این مثل یک خواب است. خیلی از این موضوع
مفتخر و هیجان زده هستم. امیدوارم فردا بتوانیم تعهد خودمان را
نشان بدهیم و نمایش جالبی داشته باشیم. امیدواریم بتوانیم نتایج
درستی بگیریم. برای بازی مقابل انگلیس باید در مورد موارد مهم و

راههای حمله آنها صحبت کنیم. باید این را در نظر بگیریم.

در بازیهای مدرن خیلی مشکل است که سورپرایز داشته باشید. آدم سعی
میکند تا جایی که ممکن است در مورد طرف مقابل بداند. الان مساله
مهم سطح آمادگی و تمرکز است که هر تیمی سعی میکند داشته باشد.
سطح تمرکز در 90دقیقه مهم است. ما با یکی از بهترین تیمهای دنیا
مواجه می شویم. در هر لحظه بازی باید راه حل داشته باشیم.
بنابراین به تمرکز کامل احتیاج داریم. باید در بازی برخورد
مخاطره آمیز داشته باشید در غیر این صورت به نتایجی که میخواهید

نمیرسید.

گرت ساوتگیت سرمربی تیم ملی انگلستان: 

همه بازیکنان را در اختیار داریم. مدیسون هم در اختیار تیم است و
تنها غایبی که داریم کایل واکر است. در روزهای اول به دلیل گرمای
هوا کار برای ما سخت بود ولی به مرور زمان عادت کردیم و با

تمرینات مناسب به شرایط بهتری رسیدیم.

فکر کنم خود ایرانیها بیشتر از شرایطشان اطلاع داشته باشند. آنها
اگر بخواهند میتوانند بهتر کار کنند. البته آنها اگر انتظار
حمایت از ما داشته باشند شرایط فرق دارد ولی فعلا باید روی بازی
تمرکز کنیم. ما همیشه به دنبال این هستیم که حداکثر تلاش را بکنیم
تا باعث خوشحالی هواداران بشویم. ولی فراموش نکنید تیمهایی که در
جامهای قبلی مقابل ایران بازی کردند خیلی سخت توانستند به آنها
گل بزنند. از نظر ما ایران تیم باکیفیتی است. آنها در رنکینگ

فیفا رتبه خوبی دارند.

ما میدانیم کیروش چطور کار میکند. چه زمانی که در منچستریونایتد
بود و چه در تیمهای ملی. ما برای روبرو شدن با ایران کاملا آماده
هستیم و میخواهیم نتیجه خوبی بگیریم. در خط حمله بازیکنان خوبی
مثل آزمون دارید. جهانبخش را از دوره حضورش در برایتون میشناسیم.
بازیهای ایران را تماشا کردهایم. به خصوص بازی مقابل سنگال که در

وین انجام شد. به همین دلیل کاملا آماده هستیم.

ما ریتم فیزیکی خوبی داریم و در حال تمرین پنالتی هستیم. هری  



کین قبل از هر بازی تمرین پنالتی زدن میکند. این بخشی از روند
تمرینی ما پیش از هر تورنمنت است.


